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Geachte heer Wijnands, 
 
In de raadsronde van 2 februari over de woonprogrammering heeft u een vraag gesteld over de 
gevolgde procedure bij de aanvraag voor een omgevingsvergunning voor splitsen en omzetten, in 
het bijzonder of er een storing was en hoe is omgegaan met de volgordebepaling van digitale 
aanvragen en aanvragen die fysiek zijn ingediend. 
 
Allereerst: er is geen storing geweest. 
 
De gemeente heeft voor de start van de aanvraagronde op 12 januari 2021, duidelijk 
gecommuniceerd dat door de Covid maatregelen het indienen van de aanvragen aan de balie anders 
zou worden georganiseerd. Daarbij is gestuurd op het zoveel mogelijk digitaal indienen. Als men toch 
op papier wilde aanleveren, kon dit alleen op afspraak aan de balie. In onze communicatie is 
aangegeven vanaf welke dag en tijdstip een afspraak kon worden gemaakt.  
 
Er waren 9 mensen die op de juiste dag en tijdstip een afspraak hadden gemaakt om een aanvraag 
aan de balie in te dienen. Van deze 9 mensen hadden er 4 een afspraak om exact 9.00.00 uur (er 
waren 4 balies open om de plannen in ontvangst te nemen), de rest had een afspraak om 9.05.00 en 
later. 2 van de 9 mensen zijn niet komen opdagen en er waren geen mensen die zich zonder 
afspraak bij Mosae forum hadden gemeld. Daarnaast zijn er ook digitale plannen exact om 9.00.00 
uur binnengekomen. Het is dan ook niet zo dat en dat er geen mogelijkheid was om op papier aan te 
leveren of dat alle papieren aanvragen bovenaan zijn komen te staan.  
 
Met deze werkwijze is naar mijn mening invulling gegeven aan het raadsbesluit en is spraken van 
een eerlijke en gelijkwaardige behandeling van zowel digitaal als op papier ingediende aanvragen. 
 
Ik ga ervan uit uw vragen hiermee afdoende te hebben beantwoord. 
 
 
Hoogachtend, 
 
 
 
Vivianne Heijnen, 

Wethouder Economie, (Eu)regionalisering, Wonen en Sociale Innovatie 


